
The Department of External Affairs announces that travel
grants have been awarded to the Canadian faculty members listed belo : ;
under the programme of assistance to Canadian professors invited to
particiPatc in conferences ovcrsc :i : ; .

The grants are awarded by means of a co mpetition held three
times a year and cover return airfarc . They are open to any Canadian
university faculty members who have been invited to prescnt an important
paper at an international conference overseas . :1 parallel programme
of travel grants exists for Canadian professors who have been invited
to teach at foreign universities for periods of four weeks or lo:~er.

Le ministère des Affaires extérieures annonce oue des
subventions de voyage ont été accordées aux universitaires canadiens,
dont les noms suivent ci-dessous, sous l'égide du programme d'aide
aux professeurs canadiens invités 'i participer à dos conférences
d'outre-mer .

Les subventions sont accordées par voie de concours tenu
trois fois par an et défraient les coûts de transport aérien aller-
retour . Ils sont ouverts à tous les universitaires canadiens cui on;,
été invités à présenter une communication importante ': une conférence
internationale d'outre-mer . Un pro;ram,-n,parallèle de subventions we
voyage existe pour les professeurs canadiens nui ont été invit-,s à
enseigner dans les universités étrangères pour des périodes de quatre
semaines ou plus .
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